

## Styrelsemöte 2015-09-23

Joanna, Susanna , Andre, Anna o Eva

1. Joanna öppnar mötet
2. Justersmän: Joanna , Andre
3. Föreg mötesprotokoll , läses o godkändes
4. Ek rapport Calle rapportar via mejl om prel resultatrapport för året.  
Lokstöd 67584 tkr beviljat för våren 2015  
Idrottslyftet har vi fått beviljat 20.000tkr  
Dessa två poster är dock ej ännu bokförda i resultatrapporten.
5. Förbund/ distrikt. Stormöte den 30/9 Munkagård Joanna, Eva o Erica närvarar.  
Ämnet för kvällen är säkerhetsfrågor.
6. a. Voltige KM 11/10.  
b.hoppning KM/LM 28/10  
Första start kl 14.00 info finns på hemsidan  
b. dressyren KM 25/10 på utebanan. Info på hemsidan.

Resultatrapport kring tävlingar, det ser positivt ut 4 tävlingar vi haft ca 50 tkr totalt i år. Ej ännu bokfört .

Ett önskemål som skall tillföras tävlingssektionen och ridskola från styrelsen är att se över KM datum i olika grenar till nästa år i samband då ev banor redan står uppställt. Går det att samköra ?

Vi diskuterar tävlingsektionen önskemål och ser deras önskemål som **mycket prioriterade**, men då vi inte är en beslutande styrelse kring inköp av stora ekonomiska utgifter så måste vi tvingas bordlägga frågan och inväntar kommande möte den 18/10 och kommer att arbeta vidare med dessa frågor då vi ser våra tävlingar på klubben som viktiga och en stor inkomskälla för klubb/anläggning.

- 7 Nya sponsorer har sökt och vi inväntar svar kring detta
- 8 Medlemstallet inget att rapportera
- 9 Medlemmar. **Tävlingsmötet** är flyttat till den 6/10 pga stormöte i diskriktet.

Plats scoutstugan 18.30. Eva ansvarar.

**Medlemsmötet** 18/10 plats klubbstugan. Kallelsen skall ut senast 10 dgr innan mötet och tydligt framgå vilken fråga det handlar om, Joanna ansvarar.

- 10 Ungdomsledarekurs: Vi tar kontakt med idrottslyftet kring ansökan om pengar för detta. Vi önskar att de som åker skall åter ge det som de lär sig tillbaka till de andra i Cavallo.

11. Inget från Cavallo.

12. café fortfarande svårt att få folk till lördagar.

13. **Ridskolan**

Vi ser över frågan med Inger kring klubben kring ev investeringar för ridskolans hästar

Ridskolans fakturor är uppdelat två gånger per termin, dock enbart till de som lämnat mejladresser, de som ej har mejladresser får inbetalningen tillfälle per period men har möjlighet att ändra.

14. Städdagen Joanna Andre och Sanna är här. Beställning av grus görs.

Förbättringar av rashagar förslag tas fram och vi bordlägger tills nästa möte, då flera av oss inte sett förslaget, Anna mejlar ut skissningen.

15. Säkerhet brandskydd inget att rapportera.

16. övrigt

Valberedningen är informerade av situationen och arbetar kring det kommande mötet den 18/10

Tränaravtalet , bordlägges till nästa möte då nya frågor uppstod. Samt att vi bordlägger frågan kring nya tränare på anläggningen pga av den rådande situationen kring antal avvikande medlemsantal i styrelsen.

17. Nästa planerade möte är den 18/10, kommer att hållas efter medlemsmötet med de nya fyllnadsinvalda medlemmar

Sekreterare Eva Börjesson

Justerare

Joanna Elsilä

---

Justerare

Andre Swartz

---

